
 

 

 

ПРОТОКОЛ №  3 

 

 Днес, 27.12.2024г. (петък) от 12.00 ч. в заседателната зала на Общинска администрация, гр. Рила 

Правна комисия към Общински съвет на Община Рила, проведе заседание. Присъстват  следните членове на 

комисии 

Председател: Ивайло Любчов Кондев 

Членове: 

1.  Костадин Георгиев Михайлов; 

2.   Стоян Николов  Туповичарски; 

Отсъстват Боримира Радославова Атанасова и Георги Васев, които са депозирали заявления. 

На заседанието присъстват и: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила , г-жа Шушкова – Председател на 

Общински съвет , Община Рила. 

Председателят откри заседанието при кворум:  Правна комисия –Кворум 3 /трима/. 

Председателят представи на вниманието на комисията предложения проект на дневен ред, като даде 

думата за предложения за изменения и допълнения по него. Нямаше такива. 

След проведеното гласуване  

Правна комисия - 3 /трима/   - „за“, се прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане на План за работа на Общински съвет, Община Рила за 2025г. 

                                                    Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

2.  Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. юли 

2024г. до м. ноември 2024г. 

Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

3. Изпълнение на Решенията на Общински съвет на Община Рила от м. юли 2024г. до м. ноември 

2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

4. Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръчки 

(ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

5. Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за периода от м. септември 

2023г. до м. декември 2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

6. Откриване на  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на Районен съд - Дупница, 

мандат 2025-2029г., приемане на правила за нейното провеждане и избор на комисия по провеждане 

на процедура за избор на съдебни заседатели 

Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

 

ТОЧКА ПЪРВА: Приемане на План за работа на Общински съвет, Община Рила за 2025г. 

       Изказвания, мнения, предложения: 

        Цветана Шушкова- Председател на Общински съвет-Това е плънът , който предлагаме , изготвен е 

от временната комисия.Съобразили сме със срокове. 



 

 

Йорданка Миладинова- Йорданова- Юрисконсулт- През м. октомври са заложени отчет за МКБППМНП 

и отчет на звено за защита на потребителите, като сме посочили за 2024г. , но коментирахме да се добави само 

за тази година и 2025г., за да може от 2026 г. да е регулярно, но това на заседанието. 

             Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Колеги, който е съгласен да не разглеждаме  предложението ,  

тъй като липсва вносител, Моля да гласува. 

Гласували: 3  /трима/   - „за“ 

   Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание: чл.21, ал.1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 

РЕШИ: 

Приема План за работа на ОбС  - Рила за 2025г. , съгласно Приложение № 1. 

 

ТОЧКА ВТОРА: Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  

м. юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

        Изказвания, мнения, предложения: 

        Цветана Шушкова- Председател на Общински съвет- Трябва да бъде два пъти годишно , затова е 

такъв и интелвалът. 

        Стоян Туповичарски- Общински съветник-Да , декември нека са по-малко точки, ТБО е обемна. 

       Ивайло Кондев - Председател на ИК-  Колеги, който е съгласен да приемем отчета,  тъй като липсва 

вносител, Моля да гласува. 

Гласували:  3 /трима/   - „за“ 

   Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 11, ал. 1, т. 19 от Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация 

РЕШИ 

Приема Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. 

юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

 

ТОЧКА ТРЕТА: Изпълнение на Решенията на Общински съвет на Община Рила от м. юли 2024г. до м. 

ноември 2024г. 

       Изказвания, мнения, предложения: 

      Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Има решения, които са с постоянен срок, като бюджета 

, гледаме всичко да изпълняваме , ако има едно или две решения , които са чакащи. 

       Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Колеги, който е съгласен да приемем отчета,  Моля да гласува. 

Гласували: 3 /трима/   - „за“ 

   Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На  основание   чл.21,  ал.1,  т.24  от  Закона  за  местното  самоуправление  и местната  администрация    
 
        РЕШИ: 
 
                    Приема  Отчет  за изпълнение на Решенията на Общински съвет, Община Рила от м. юли 2024г.  до 
м. ноември 2024г. 



 

 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за 

обществените поръчки (ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

  Изказвания, мнения, предложения: 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Държа да подчертая информацията не е разбита , тъй 

като те са публични на сайта на АОП. Кода на общината като възложителе  784 или по Булстат. 80% от 

поръчките са ни по Ваши решения , а останалите са съгласно бюджета. Няма поръчка , с която не сте запознати. 

 Стоян Туповичарски- Общински съветник- До къде се стигна с обществената поръчка за кола за 

сметосъбиране? 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Обявили сме я за трети път, не сме се възползвали от 

опцията при неявил се участник да отидем на директно договаряне, както правят повечето общини. Имаше 

репортаж за поръчка ва община , сутрината за проведена процедура за състезателен диалог. Директно възлагане 

не е предпочитана от нас процедура , ползваме яза храна , кофи. 

Цветана Шушкова- Председател на ОбС- А с улиците , какво стана , тъй като  не виждам всички 

улици? 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Месец януари ще стартират останалите с финансиране 

от Приложение 3.  27 поръчки за ранга на нашата община и един човек,х който ги води, е повече от добре. 

      Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Колеги, който е съгласен да приемем информацията,  Моля да 

гласува. 

Гласували: 3 /трима/   - „за“ 

   Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 

РЕШИ : 

Приема  Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръчки 

(ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

 

ТОЧКА ПЕТА: Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за периода от м. 

септември 2023г. до м. декември 2024г. 

       Изказвания, мнения, предложения: 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Няма програма , по която можем да кандидатстваме  и да е 

сме го направили. Отвори схема по ДФЗ – дребномащабни инфраструктурни обекти –ще кандидатстваме за ул. 

„Инж. Сотиров“ и улицата в Пастра. Ще включим  и детската градина – на втора група да оправим входа откъм 

терасата и достъпна среда, в ОУ – подмяна на дограма в новата част на училището , и изграждане на тревно 

покритие на стадиончено- с дренажна и поливна система. Но ако се кандидатства с инж. Сотиров ще трябва да 

поемем и част ВиК, иначе трябва да се направи от оператора. 

Стоян Туповичарски- Общински съветник- За училището – да се има впредвид отстрани входа. Да не 

падне мазилка върху някое дете. 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила – Там е хубаво да се направи козирка на терасата. Говорил 

съм с г-жа Симеонова. 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Колеги, който е съгласен да приемем предложението ,  Моля да 

гласува. 



 

 

Гласували: 3 /трима/   - „за“ 

Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и т. 24 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 

РЕШИ : 

Приема предоставената Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за 

периода от м. септември 2023г. до м. декември 2024г. 

 

ТОЧКА ШЕСТА: Откриване на  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на Районен съд 

- Дупница, мандат 2025-2029г., приемане на правила за нейното провеждане и избор на комисия по провеждане 

на процедура за избор на съдебни заседатели 

       Изказвания, мнения, предложения: 

       Цветана Шушкова- Председател на ОбС- Като всеки мандат , сме длъжни да направим такава 

процедура , да видим дали ще има желаещи. 

       Йорданка Миладинова- Йорданова- Юрисконсулт - Предлагам Ви да остане избора на комисия за 

заседанието. 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Колеги, който е съгласен да приемем предложението ,  Моля да 

гласува. 

Гласували: 3 /трима/   - „за“ 

Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл.68, ал.1  от Закон за съдебната власт ,чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, ,чл. 33 от  Правилник за организацията и дейността на общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация , и във връзка с писмо, вх. № № РД-

02-18-135/16.12.2024г на Административен ръководител на Окръжен съд – Кюстендил  

Р Е Ш И : 

1. Открива  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на  Районен съд - Дупница, мандат 2025-

2029г. 

2. Приема Правила за провеждане на процедура за определяне на съдебни заседатели-Приложение№ 1; 

3. Избира временната комисия по провеждане на процедура за избор на съдебни заседатели, в състав: 

Председател: 

Членове: 

1……………………………….. 

2……………………………….. 

3……………………………….. 

4……………………………….. 

 

След изчерпване на дневния ред, в 12:20ч., Председателят закри заседанието. 

  

Протоколист:   /п/     Председател на ПК:  /п/ 

 /Й. Миладинова-Йорданова/      /Ивайло Кондев/ 


